
 
 
Minnesanteckningar förda vid möte med Tillgänglighetsrådet den 25 
augusti 2015 
  
Plats: aulan kommunhuset i Söderköping 

  
Närvarande: Börje Natanaelsson, Marie Bager, Pehr Carlsson, Jennis Landqvist, Gunilla Noren, Eva 
Lobenius, Gunilla Hederberg 

   
Ordföranden, Börje Natanaelsson informerade om punkter från dagens sammanträde med 
Samhällsbyggnadsnämnden. 
  
Bland annat framkom att det ska utlysas en arkitekttävling för att bygga om Gamla Brandstationen till 
ett bostadshus. 
Rådet diskuterade idén och kom fram till att försöka få nämnden att besluta om att ge särskilda 
kriterier för det blivande bostadshuset. Det ska förses med lägenheter som till ytor m m redan från 
början är utrustade för att så enkelt som möjligt kunna bostads anpassas. Endast det som  
särskilt behöver formas från person till person ska behövas åtgärdas. 

  
Rådet beslutade att: 
Marie Bager och Gunilla Norin tar ansvar för att gruppen sammanställer kriterier för arkitekttävling 

gällande gamla brandstationen. Kriterierna ska sändas till Börje inom vecka 37. 
  
Hur många funktionshindrade finns i Söderköpings kommun, frågan ställs av Börje. Inger givet svar 

finns. 
  
Rådet beslutade att: 
Börje kontaktar Socialförvaltningen 
För höra vidare i frågan och även ta reda på vilka åldersgrupper som finns. 
  
Rådet beslutade att: 
till nästa rådsmöte i slutet av oktober, bjuda in Idrottsföreningar i hela kommunen. En diskussion ska 
lyftas om att funktionshindrade barn och ungdomar ges förutsättningar för att aktivt delta 
i bla idrottsföreningarnas aktiviteter.  
  
Marie tar fram förslag till föreläsare från liknande arrangemang. 
  
Förslag till en inbjudan ska tas fram till nästa möte. 
  
Rådet beslutade att: nästa möte blir den 29 september kl 18.00. 
Då ska möte i oktober med bla idrottsföreningarna beslutas och planeras. 
  
Mötet avslutas alla tackas av Börje för visat intresse! 
  

  
Vid anteckningarna Marie Bager och Gunilla Hederberg 
 


